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For det første er jeg skuffet over den mangel på info som er sendt ut til berørte grunneiere, fra 
nedenfor Bergerfoss til Tyrifjorden.
Jeg er også litt bekymret over om vannføringen blir målt over eller nedenfor der tunellen er 
påtenkt. Blir den målt ovenfor har dere ikke mye kontroll med vannføringen i elven nedover mot 
Tyrifjorden og spesielt den delen som heter Randselva.
Jeg har forstått at minstevannføringen i Randselva ikke skal være under 20 m3sek ?
Minstevannføringen i Randselva har hele sommeren 2022 ligget på godt under 20 m3sek, 15 - 16 m3sek 
har vært det vanligste, 6/8 - 22 var den nede i 3,9 m3sek. Det blir ikke bare skuffede fiskere, men også 
"skuffet" storørret som møter nok en hindring, for lite vann, på veien opp for å gyte. Jeg trodde storørreten 
fra Tyrifjorden var mer verd å ta vare på. En annen ting dere skal ha kritikk for er at ofte reguleres 
vannstanden for raskt, skjer dette på feil tidspunkt tar dere livet av hele årskull med ørret. Det tar også 
livet av yngel som ikke rekker å forholde seg til raske endringer i vannstand. Jeg har ikke tillit til at NVE, 
kraftverkene , klarer å bli bedre på disse forholdene når det , evt., blir enda en begrensende faktor 
i  Randselvas vannføring.

 En annen side av saken er de grunneierne nedenfor Bergerfoss som mister en vesentlig del av 
vannføringen. Noen er avhengig av vann i elva for å vanne åkrene, noen har også historiske fiskeretter 
som Ringerikes Sportsfiskere i dag forvalter på en svært god  måte.

Hans Erik Gamkinn.
Nedre Alme AS.
Hvalsmoveien 93 AS.
Adresse:
Hvalsmoveien 93.
3514 Hønefoss.

Email: hegamkinn@gmail.no
Mod:   0047 41695999

mailto:hegamkinn@gmail.no

